
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2010-11-23, § 9 

 

 Tid Tisdagen den 23 november 2010 kl 16.30 –16.50  
   

 Plats Drätselnämndens sessionssal, Stadshuset 
   

 Justerat 30 november 2010 

 
 

 

 

Madeleine Sjöstedt   Martin Michel 

  

Närvarande  
 

Ledamöter 

 Madeleine Sjöstedt ordföranden 

Martin Michel (MP), vice ordföranden 

 

Ingvar Snees (M) 

Lennart Jansson (M) 

Luke Cook (M)  

Camilla Lindberg (M)   §§ 9-12 

Bengt Sandberg (S) 

Rana Carlstedt (S) 

Karin Falk (S) 

Sune Gidgård (S) 

 
Ersättare 

 Victor Wennerholm (M)   Tjänstgör 

Carina Klevenvall (M)   Tjänstgör §§ 1-8 

Sten-Åke Larsson (M) 

Kristofer von Beetzen (M) 

Daniel Forslund (FP)   Tjänstgör 

Lars Wyke (KD) 

Nicklas Nilsson (S) 

Gunnel Färm (S) 

Ulf Holmlund (S) 

Yildiz Kafkas (MP) 

Maj-Len Eklund (V)   Tjänstgör 

 

 Förhinder har anmälts av följande ledamöter Yvonne Fernell-Ingelström (M), Per 

Altenberg (FP) och Mattias Ericson (V) samt av ersättarna Mikael Eriksson (M) och 

Helene Lilja (S). 

 

Tjänstemän 

 Tf förvaltningschef Thomas Perslund och nämndsekreterarna Eva Olofsson och Ingrid 

Mårtenson. Tjänstemän från kontoret Andreas Jaeger, Anita Granlund, Karl Frisell, 

Tommy Waldnert, Gunnar Kempe, Martin Lundberg och praktikanten Linnéa 

Lundquist. Personalföreträdarna Lillemor Öhman och Rolf Bodin närvarade §§1-12 

 



  

 
 § 9 

Ombyggnad av häststall och ridhus samt installation av biobränslepanna 
på Ågesta gård. Slutrapport 
Dnr 2009/201/026 

 
Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden godkänner slutrapport för om- och tillbyggnad av häststall 

 och ridhus samt installation av biobränslepanna inkluderande ny avskrivningstid 

 för investeringen på Ågesta Gård. 

 
Ärendets handling 

Fastighetskontorets tjänsteutlåtande från den 3 november 2010.  

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Madeleine Sjöstedt (FP) finner att nämnden beslutar enligt 

fastighetskontorets förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Martin Michel (MP) enligt följande:  

 

 Det är glädjande att ridstallet nu är färdigt och att många ungdomar och särskilt 

 flickor kan börja använda ridskolan.  Fler sport- och fritidsverksamheter för 

 flickor är efterlängtad då många kommunala satsningar som tidigare gjorts 

 främst gagnat pojkars sport- och fritidsintressen. 

 

 I ärendet framgår att avskrivningstiden för denna anläggning planerades för 50 

 år. Enligt Sveriges kommuner och landstings (SKL) anvisningar ska 

 avskrivningstiden för denna typ av anläggningar vara 25 år. Hur kommer 

 förvaltningen att lösa detta och vad innebär det för verksamhetens kostnader i 

 framtiden mer än att de ökar? 

 

 
Ersättaryttrande 

Yildiz Kafkas (MP) instämmer i vice ordföranden Martin Michels (MP) särskilda 

uttalande.  

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 
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